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GATU- OCH 
FASTIGHETSNÄMNDEN 
KOLLEKTIVTRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL 8/2001 

 
 
Tid:   2001-08-21, kl 15.45 – 16.30 
Plats: Lilla Kollegiesalen, Stadshuset 
 
Justerat:     
 
 
 
Tord Bergstedt (m)  Juan Carlos Cebriàn (s) 
 
 
Närvarande:  
 
Ledamöter 
 
Tord Bergstedt (m), ordförande 
Juan Carlos Cebriàn (s), vice ordförande 
Viviann Gunnarsson (mp) 
Kurt Hultgren (sp) 
Inge-Britt Lundin (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Mats Rosén (kd) 
 
Tjänstemän 
 
Paulina Eriksson, Pauline Sedin (sekr) Region Innerstad, Christer Lundin, Strategisk Planering 
 
 
 
 
§ 1 
Justering  
 
Kollektivtrafikutskottet utsåg vice ordföranden Juan Carlos Cebriàn (s) att tillsammans med 
ordföranden Tord Bergstedt (m) justera dagens protokoll. 
 
 
§ 2 
 
SL:s utbudsplan. Synpunkter 
 
Stadens remissvar ska vara hos SL den 14/9. Yttranden i form av tjänsteutlåtenden från 
stadsdelsförvaltningarna har kommit in från ungefär hälften av stadsdelsnämderna. De  



 2 
flesta nämnderna har sina första sammanträden för hösten i slutet på augusti. De inkomna 
tjänsteutlåtandena delades ut. GFK kommer att skicka stadsdelsnämndernas beslut direkt till 
SL. Kontoret redovisade huvuddragen i tjänsteutlåtandet som ska redovisas i GFN den 11/9. 
Tjänsteutlåtandet baseras på stadsdelförvaltningarnas tjänsteutlåtanden då 
stadsdelsnämndernas beslut inte hinner inväntas. 
 
Beslut 
 
Utskottet ansåg att tjänsteutlåtandet skall redovisas i GFN 11/9 så att SL kan beakta nämndes 
synpunkter när nästa års trafikprogram färdigställs. 
Utskottet föreslog att tjänsteutlåtandet också ska innehålla följande punkter: 
 
? Bra kollektivtrafik till nyexploateringar som Hammarby Sjöstad, Lux och Nordvästra 

Kungsholmen. 
? Vikten av att öka tillgängligheten på de nya tunnelbanevagnarna. 

Utskottet förutsätter att SL tar sitt ansvar i arbetet att staden ska vara tillgänglig för alla.
  

? De i kollektivtrafikutskottet diskuterade ärendena om busstrafiken till Rågsved/ Snösätra-
området samt busskörfält på Kymlingelänken. 

? Problemet med de långa hållplatstiderna.  
 
Vivianne Gunnarsson (mp) föreslog ett extra möte för att diskutera utbudsplanen före GFN: s 
möte 11/9. Detta förslag avslogs av utskottet. 
 
§ 3 
 
Övriga frågor 
 
En ny statlig kollektivtrafikberedning har bildats. Vivianne Gunnarsson (mp) önskade ett möte. 
Frågan tas upp med roteln. 
 
Juan Carlos Cebriàn (s) undrade vem som jobbar med Kollektivtrafikens dag år 2002 som 
ska vara ett gemensamt projekt mellan SL och GFK. Kontoret tar kontakt med SL. 
 
§ 4 
 
Nästa möte 
 
Nästa möte äger rum den 2/10. Mötet den 11/9 är inställt. 
 
Senast den 11/12 skall nya mötestider för kollektivtrafikutskottets räkning diskuteras. 
 
 
Vid pennan 
 
 
 
Pauline Sedin 


